
Protokół Nr 44/2017 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 

Rady Gminy Cewice 
w dniu 23.10,2017 r. 

Obecni na posiedzeniu: 
1. Jerzy Bańka 
2. Herbert Rosin 
3. Andrzej Kandzorra 
4. Wiesław Keller 

- Przewodniczący Komisji 
- Wiceprzewodniczący Komisji 
- Członek Komisji 
- Członek Komisji 

5. Aleksander Nagórski - Członek Komisji 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
1. Maria Franciszczak - Skarbnik Gminy 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
3. Przyj ecie porządku posiedzenia Komisj i . 
4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
5. Zapoznanie się, omówienie i zaopiniowanie pism i materiałów, które wpłynęły do 

Komisji. 
6. Wnioski i opinie Komisji. 

Ad. 1 
Przewodniczący Komisji - Jerzy Bańka dokonał otwarcia posiedzenia Komisji Infrastruktury 
Komunalnej i Inwestycji. Stwierdził prawomocność posiedzenia ponieważ obecni byli 
wszyscy członkowie Komisji. 

Ad. 2 
Pan Jerzy Bańka przedstawił protokół nr 43/2017 z dnia 09 października 2017 r., który został 
przyjęty jednogłośnie (5 - za). 

Ad. 3 
Przewodniczący Komisji - Jerzy Bańka przedstawił porządek posiedzenia komisji, który 
został przyjęty jednogłośnie (5 - za). 

Ad. 4 

Na posiedzeniu członkowie Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady Gminy 
Cewice omawiali i opiniowali n/w uchwały przygotowane na X X V I sesję Rady Gminy 
Cewice: 

• uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na rok 2017 - opinia 
pozytywna (5 - za), 

• uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/206/2016 Rady Gminy Cewice z dnia 29 
grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Cewice na lata 2017-2027 - opinia pozytywna (5 - za), 

• w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Cewice - opinia pozytywna (5 - za), 



w sprawie nadania nazwy nowopowstałej ułicy na terenie miejscowości Cewice -
opinia pozytywna (5 - za), 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę oraz na odstąpienie 
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy - opinia pozytywna 
(5 - za). 

Pani Skarbnik omówiła zmiany do budżetu i w WPF. 

Ad. 5 
Na posiedzeniu członkowie Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady Gminy 
Cewice omawiali i opiniowali n/w pisma: 

a) pismo Zarządu Stowarzyszenia Rozwój Bukowiny z dnia 18.10.2017 r. dot. 
dokończenia budowy klatki schodowej przy budynku głównym w Bukowinie, 

b) pismo nr SMS.0012.1.7.2017 z dnia 10.10.2017 r. - opinie Komisji Budżetu 
i Rozwoju Rady Gminy Cewice, 

c) pismo nr SMS.0003.4.1.2017 z dnia 10.10.2017 r. - wniosek Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Ad. 6 

Komisja Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady Gminy Cewice na posiedzeniu w 
dniu 23.10.2017 r. wypracowała następującą opinię: 

a) W kwestii pisma Zarządu Stowarzyszenia Rozwój Bukowiny z dnia 18.10.2017 r. 
w sprawie zwrotu dotacji oświatowej przez w/w Stowarzyszenie, w wysokości 
130.000,00 zł do Gminy Cewice i zabezpieczeniu tych środków w budżecie Gminy 
Cewice na 2018 r. na dokończenie klatki schodowej przy budynku głównym szkoły 
z uwagi na wymogi zawarte w decyzji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 
Pożarnej w Lęborku - Komisja wydała opinię pozytywną. Ponadto Komisja popiera 
inicjatywę wystąpienia Gminy Cewice - jako właściciela obiektu, w którym mieści się 
Zespół Szkolno-Przedszkolny w Bukowinie o dofinansowanie ze środków PFRON. 

Za powyższą opinią członkowie Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady 
Gminy Cewice głosowali w następujący sposób: 
za - 4, 
przeciw - 1 , 
wstrzymujących się - 0. 

Protokołowała: 
Lidia Schulz 

Przewodnie 
Komisji Infrastruktury Ko 

Jerzy Bań 

ej i Inwestycji 


